
Fra: Sandra Miriam Knudsen Østensen <sanknuds@hotmail.com> 
Sendt: 19. april 2018 15:18 
Til: Berit M Eskeland 
Emne: Utviding av skoleplass 
 

Hei Berit, 
 
Vi hørte ikke mer etter vi sendte dokument til deg i forbindelse med utviding av uteplass på 
skolen. 
 
Er det ny informasjon til når det eventuelt vil skje tiltak i forbindelse med gangveien, og er 
det noen kommentarer til dokumentene vi sendte deg? 
 
Mvh 
Sandra Østensen 
 


